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ob 30-letnici osvoboditve 
in srečanju aktivistov in 
borcev Notranjske od 5. 

septembra 1975 v Logatcu 

PETEK, 5. septembra v Cestah: 
ob 16. uri odkritje spominskega obeležja NOB in otvo

ritev ceste proti Rovtam; govornika: Jože 
Simšič in Niko Glavatovič; sodelujejo učenci z 
recitacijami, logaški pihalni orkester in logaški 
oktet 

SOBOTA, 6. septembra,v Logatcu* 
ob 9. uri slavnostna seja skupščine občine Logatec v 

Narodnem domu; govornik: Dušan de Gleria; 
sodeluje salonski orkester 

ob 9.30 odkritje spominske plošče o ustanovitvi prvega 
rajonskega odbora O F Logatec na Griču; go
vornik: Andrej Babnik; sodeluje mladinski 
pihalni orkester < 

ob 10, uri otvoritev nove šole OSEM T A L C E V , razstav 
NOB in povojne graditve ter o partizanski sa
niteti; govorniki: Vinko Haložan, Ljubo Mla
kar in Aleksander Gala; sodelujejo: šolska 
mladina, harmonikarski orkester in logaški 
oktet 

ob 16. uri komemoracija v Grčarevcu; govornik polkov
nik Franc Dolenc; sodelujejo učenci, mladin
ski pihalni orkester in moški pevski zbor iz 
Gorenjega Logatca; komemoracije se udeleži 
tudi delegacija XXIX. hercegovske divizije 

Nedelja, 7. septembra 1975,v Logatcu* 
ob 6. uri budnica 
ob 8. uri promenadni koncert pred Krpanom 
ob 9. uri zbor enot in nato mimohod do Narodnega 

doma 
ob 10. uri osrednja proslava pred Narodnim domom: 

— Pozdravni govor Toneta Trudna, predsed
nika O K S Z D L 
— podelitev domicilne listine in prapora Lo
gaškemu bataljonu 
— slavnostni govor narodnega heroja Rada 
Pehačka 
— kulturni program, v katerem sodelujejo 
Partizanski pevski zbor, godba milice in solisti 
Slovenskega narodnega gledališča iz Ljubljane 

Delovnim ljudem 
in občanom občine 

Logatec! 
V jubilejnem letu, ko jugoslovanski narodi in narodnosti 

slavijo zmago nad fašizmom in 30-letnico osvoboditve, se 
temu praiiovanju pridružujemo tudi delovni ljudje in 
občani občine Logatec. Prehojena pot občine od osvobodit
ve do danes je tesno povezana z napori celotne družbe, da 
razvijemo družbene odnose, ki bodo temeljili na solidarnosti 
in vzajemnosti ter na odločilni vlogi delovnega človeka, no
silca samoupravnih socialističnih odnosov. Ta pot je pove
zana s samoodpovedovanjem in zavestjo, da gradimo in 
moramo graditi širši družbi in tudi sebi močne gospodarske 
temelje za še hitrejšo rast družbenega in osebnega standarda. 

Ob letošnjem jubileju zaključujemo gradnjo zadnjega, pa 
tudi največjega šolskega objekta v občini, zgradili smo so
dobni zdravstveni dom, asfaltirali več cest, pridobili nekaj 
tovarniških objektov itd. Za dosežene uspehe gre zahvala in 
priznanje vsem delovnim ljudem in čanom, istočasno pa nam 
morajo biti delovni uspehi spodbuda za še tesnejše sodelo
vanje pri uresničevanju skupnih ciljev, za katere se bomo 
opredelili v občini, krajevni skupnosti, temeljni organizaciji 
združenega dela in samoupravni interesni skupnosti. 

Da bomo čimbolj slovesno praznovali pomemben jubilej 
in delovne uspehe, vabimo vse delovne ljudi in občane naše 
občine k udeležbi na vseh prireditvah v dneh od 5. do 7. 
septembra, še zlasti pa na zaključni slovesnosti, ki bo v ne
deljo ob deseti uri dopoldne pred Narodnim domom v 
Logatcu. 

Občinska konferenca SZDL 
občine Logatec 

Uredimo 
našo okolico! 

Krajevna konferenca SZDL Dolenji Logatec poziva vse 
TOZD, ustanove in lastnike stanovanjskih hiš, da pred 
veliko proslavo Notranjske, 7. septembra v Logatcu, ure
dijo svojo okolico. Predlagamo, da zastave izobesijo že 5. 
septembra, visijo pa naj do 8. septembra. 

Hkrati pozivamo vse lastnike trgovskih lokalov, da za to 
praznovanje primerno uredijo svoje izložbe s parolami ob 
30-letnici osvoboditve. 

Ker bo v naši krajevni skupnosti največ prireditev, pro
simo krajane, da uredijo svojo okolico in tako prispevajo 
k lepši praznični podobi Logatca. 

K K S Z D L O 
Dolenji Logatec 



LOGAŠKI B A T A L J O N 
Tridesetletnico osvoboditve 

in občinski praznik proslavlja 
občina Logatec z zborom no
tranjskih aktivistov. Ob tej 
priliki bo občinska skupščina 
podelila domicil in prapor lo
gaškemu bataljonu. 

Občani Logatca so si izbrali 
za občinski praznik 12. septem
ber, dan, ko so po kapitulaciji 
Italije leta 1943 množično odšli 
v vrste narodnoosvobodilne 

Zibršah in v Hotedršici). Obdr
žale so se le belogardistične 
postojanke v Rovtah, na Vrhu 
pri Treh kraljih in v Logatcu, 
sicer pa je bilo povezano osvo
bojeno ozemlje od Primorske 
do Ljubljane. 

Na območju Žibrš se je ba
taljon zadržaval do 20. septem
bra. V tem času je imel prvi 
spopad z Nemci, in sicer nad 
Cestami, kjer se odcepi cesta 

VABILO BORCEM 
IN AKTIVISTOM 
Občinski odbor zveze borcev logaške občine vabi vse 

borce in aktiviste na osrednjo proslavo 30— letnice osvo
boditve in srečanje borcev in aktivistov v nedeljo, 7. 
septembra 197S, ob 10. uri pred Narodnim domom v 
Logatcu. 

V želji, da bi sodelovali v paradi vsi borci in aktivisti, 
jih prosimo, da pridejo že ob 9. uri na Cankarjevo cesto k 
formiranju paradne kolone. Vsi člani zveze borcev naj 
imajo na tej slovesnosti pripeta odlikovanja ali vrvice. 

vojske mladinci iz Logatca in 
bližnje okolice. Zato je prav, da 
ob letošnjem praznovanju opi
šemo ustanovitev in delovanje 
logaškega bataljona. 

Množičen odhod v partizane 
po kapitulaciji Italije je bila 
organizirana akcija, k i je 
pognala globoke korenine že v 
prvih dneh okupacije z organi
ziranjem odbora osvobodilne 
fronte pod vodstvom komu
nistične partije na Notranj
skem Za to obdobje je za 
Logatec in okolico značilno, da 
je uspelo takratnemu vodstvu 
množično vključiti ljudi v vrste 
osvobodilne fronte in obvaro
vati njihovo enotnost. 

Odhod v partizane se je 
začel že prve dni po kapitulaciji 
Italije. Pod vodstvom rajon
skega odbora partije in osvobo
dilne fronte se je formirala 
enota na območju Žibrš. For
miral se je bataljon, ki je imel 
prvo četo v Rovtarskih Zibršah 
(na Planini), drugo četo v Lo
gaških Zibršah (v Tumljetovi 
grapi) in tretjo četo na.Ravniku 
nad Hotedršico. V vseh treh če
tah je bilo okoli 200 borcev, 
nekaj jih je bilo tudi iz vrst 
intemirancev, k i so se vračah iz 
italijanskih internacijskih ta
borišč. 

Takoj po formiranju je začel 
bataljon z akcijami: likvidiral je 
na tem območju manjše sovraž
nikove postojanke in porušil vse 
tiste, ki so jih zapustili belo
gardisti (Planina v Rovtarskih 

proti Veharšem; bataljon je 
zasekal cesto od Logatca proti 
Rovtam, da bi tako onemogočil 
prodiranje Nemcev proti Rov
tam in Idriji, hkrati pa tudi 
pretrgal zvezo rovtarskih belo
gardistov z Logatcem. Ko je 
hotela nemška kolona prodreti 
iz Logatca proti Rovtam in 
preko Veharš proti Idriji, jo je 
zaseda prve čete pri cestni 

zaseki napadla in prisilila k 
umiku. 

V teh dneh se je začela 
nemška ofenziva proti osvobo
jenemu ozemlju Slovenskega 
primorja z namenom zatreti 
vstajo v tej slovenski pokrajini, 
zlasti v Vipavski dolini in na 
Krasu ter odbiti partizanski 
napad na Gorico. Na območju 
logaškega bataljona so Nemci 
začeli <z zbiranjem oklepnih sil 

"od Logatca do Idrije; Idrija je 
bila od kapitulacije Italije svo
bodna, zato je bil prvi cilj 
sovražnikove ofenzive zavzeti 
jo. Logaški bataljon se je moral 
premakniti na nove položaje v 
Črni vrh nad Idrijo; dobil je 
nalogo preprečiti prodor 
Nemcev iz smeri Logatec— 
Hotedršica—Godovič, Nemci so 
namreč nameravali udariti 
preko Cola v hrbet partizan
skim enotam v Vipavski dolini 
in naprej proti Gorici. 

V noči na 20. september se 
je logaški bataljon najprej pre
maknil v Novi svet in nato prek 
osvobojenega Godoviča v Črni 
vrh nad Idrijo. Naslednji dan je 
zasedel položaje nad 
Godovičem, s katerih se je 
uspešno bojeval z nemškimi 
oklepnimi silami, ki so prišle v 
Godovič in hotele prodreti pro
ti Črnemu vrhu. Pri narejenih 
ovirah pred Klavžarjem je na
padel nemško oklepno kolono 
in jo prisilil k umiku v Godovič. 
Naslednji dan Nemci niso pono
vili poskusa prodreti naprej v 
Črni vrh, temveč so preko 
Idrijske gore in Razpotja vdrli v 
Idrijo. S to nemško akcijo l e je 

položaj logaškega bataljona 
bistveno poslabšal, kajti poslej 
je bil prodor v Črni vrh omogo
čen Nemcem tudi iz Idrije, in 
sicer po „francoski cesti" prek 
Zadloga. 

Naslednji dan, 24. septem
bra, so Nemci z vso močjo 
udarih proti Črnemu vrhu z 
namenom prodreti preko njega 
in Cola v Vipavsko dolino. 
Logaški bataljon je že zgodaj 
zasedel svoje položaje nad 
Godovičem in pri Klavčarju. 
Popoldne je začel sovražnik z 
napadom na te položaje, a jih je 
bataljon pri cestnih ovirah 
zadržal. V tem spopadu pa je 
imel bataljon že prve žrtve, 
smrtno sta bila ranjena Jože 
Tollazzi in Zdenko Gregorič, 
hudo ranjeni pa so bili Vido 
Baje, Rado Primic, Ivan Pakiž 
in Jakob Treven. 

Medtem ko je logaški ba
taljon odbijal napade in zadrže
val sovražnika pred Klavžerjem, 
pa so Nemci prebili položaje 
enot Idrijskega odreda in po 
„francoski cesti" prodrli z 
oklepnimi silami v Zadlog in 
Črni vrh, s tem pa tudi v hrbet 
logaškemu bataljonu. Bataljon 
se je ponoči mimo nemških 
vojakov, ki so požigali Predgriže 
in Lome, umaknil na Javornik. 
Tu je ostal tri dni, da so se lah
ko zbrali vsi borci, ki so bili 
dotlej v raznih zasedah nad 
Godovičem. Z Javornika se je 
bataljon premaknil v Novi svet. 

Vedeti je treba, da je takrat
ni okrajni komite za Vrhniko 
takoj po formiranju bataljona, 
ki je samostojno deloval na 
območju Žibrš, pismeno pred
lagal CK KPS, da ga čimprej 

(Nadaljevanje na 3. strani) 

Okrožni komite Vrhnika s člani rajonskega odbora OF Logatec spomladi 1944 



(Nadaljevanje z 2. strani) 

vključi v najbližjo operativno 
enoto; če bi ga pustil na 
rovtarskem območju, bi ga 
morali okrepiti s sposobnim 
poveljeniškim kadrom; vse 
poveljstvo v bataljonu je bilo 
namreč tedaj sestavljeno iz te
renskih političnih delavcev. 

No, glavni štab se je odločil 
ustanoviti nov dolomitski od
red, v katerega je vključil tudi 
logaški bataljon. To nalogo je 
dobil štab novoustanovljene 
XVIII. divizije, katere koman
dant je bil Rade Pehaček, doner 
poznavalec razmer v Dolomitih 
in tudi komandant prvega dolo
mitskega odreda. Glavni štab je 
tudi ukazal izločiti iz enot 
XVIII. divizije nekaj desetin 
prekaljenih partizanov, k i so 
tudi poznah ozemlje Dolomi
tov. Komandant drugega dolo
mitskega odreda Rudolf Hri-
bernik-Svarun, ki je bil dotlej 
komandant ljubljanske brigade, 
je res zbral okoli 70 dobro obo
roženih partizanov, odšel z 
njimi v Dolomite in vključil lo
gaški bataljon v sestavo novega 
odreda. Ker se je temu območ
ju bližala nemška ofenziva, je 
Svarun odvedel borce preko 
Ravnika, Zibrš, Smrečja v 
Podlipo in na Koreno, kjer so 
tudi dejansko ustanovili drugi 
dolomitski odred, katerega 
jedro je tvoril logaški bataljon, 
tak, kakršen je bil ob svoji 
ustanovitvi v Zibršah. 

Odred je takoj začel z 
akcijami in porušil belogardi-
stične postojanke v Polhovem 
gradcu, Horjulu inj na Koreni. 
Nato je del bataljona odšel 
napadat belogardistično posto
janko v Dobrovi pri Ljubljani, 
drugi del pa je ponovno odšel 
na območje Zibrš, kjer je mo
biliziral nove borce in zbiral 
orožje. Odred je bil spet zbran 
16. oktobra na Samotorci. Ope
rativni štab za Slovensko 
Primorje je tedaj sklenil raz
pustiti odred in borce porazde
liti v enote triglavske, poznejše 
X X X I . divizije. Odred se je 18. 
oktobra napotil mimo Šent-
jošta, Smrečja, Vrha pri Treh 
kraljih in po dolini Račeve 
prišel 19. oktobra na Ledine, 
kjer so borci 2. bataljona, lo
gaškega in 3. bataljona odšli v 
Prešernovo brigado, ostali pa v 
druge enote omenjene divizije. 

Funkcionarji notranjskega okrožja na Kozarščah, spomladi 1944 

V nedeljo vsi v Logatec! 
Osrednja prireditev našega 

občinskega praznovanja bo 
zagotovo v nedeljo dopoldne, 
ko bo ob pol deseti uri mimo
hod, ali drugače povedano pa
rada, pol ure zatem pa pred 
Narodnim domom veliko 
zborovanje. Vsega si je vredno 

Logaški bataljon je postal 3, 
bataljon VII. udarne brigade 
„Franceta Prešerna" vse do 
usodnega napada Nemcev v 
prvih dneh novembra. Tedaj je 
bil več dni v vasici Jelovica na 
Blegošu. Nemci so ga opazovali 
in za napad izbrali izvirno 
akcijo. Na Hlavče njive nad 
Gorenjo vasjo so pripeljali tri 
težke minomete in vod proti
tankovskih topov. Ravno v času 
bataljonske politične ure, okrog 
10. ure dopoldne, so Nemci 
odprli strahovit ogenj iz vsega 
postavljenega težkega orožja. 
Posledice so bile strašne: več 
mrtvih in mnogo teže ranjenih 
borcev. Med padlimi je bil tudi 
Miro Puppis iz Gorenjega 
Logatca. Po tem napadu, ki ga 
je omogočila izdaja, je bil bata
ljon tako oslabljen, da ga je štab 
brigade razpustil in borce vklju
čil v ostale enote brigade. Tako 
ie prenehal obstajati logaški 
bataljon, ki je bil ustanovljen v 
Zibršah. Od okoli 200 borcev, 
ki so bili ob ustanovitvi bataljo
na, jih danes živi še 67 
tovarišev. 

ogledati oziroma udeležiti, zato 
ne zamudite te enkratne prire
ditve v središču naše občine. Pa 
povejmo, kaj bo tako zanimi
vega! 

Najprej o mimohodu: na 
Čehi bodo nosili zastave, za 
temi pa bo korakala godba na 
pihala, k i bo hkrati odmerjala 
enoten korak nastopajočim. V 
nadaljni razvrstitvi v mimohodu 
bodo zatem korakali nosilci 
praporov in enote teritorialne 
obrambe, udeleženci narodno
osvobodilnega boja 
delegacije, in sicer 

oziroma 
aktivisti, 

borci logaškega bataljona, Bra
ći če ve brigade, notranjskega 
odreda, notranjskega vojnega 
področja, jurišnega bataljona in 
delegacije drugih bojnih enot. V 
nadaljevanju te paradne kolone 
bodo šle še enote civilne zašči
te, gasilska društva, mladinska 
godba in glasbena šola, tabor
niki, lovske družine, jamarji in 
planinci, združenje šoferjev, 
športniki, pionirske in mladin
ske organizacije, katerim se 
bodo priključili še ostali občani 
in tako skupaj odšli pred Na
rodni dom na zborovanje. 

Torej res zanimiv program, 
ki se ga splača ogledati. Pa v 
nedeljo na svidenje! _ 

DOPISUJ 

V LOGAŠKE NOVICE! 

Gregor Tršar 

Posebno obvestilo! 
Delovne ljudi in občane obveščamo, da bo v petek, S. 

septembra 1975, brezplačen prevoz z avtobusom na 
prireditev v Ceste, in sicer od 15.30 ure dalje vsakih deset 
minut izpred Krpana. 

V soboto, 6. septembra 1975, bo na komemoracijo v 
Grčarevcu pravtako brezplačno vozil avtobus od 15.15 
ure dalje vsakih deset minut izpred Krpana. 

Prireditveni odbor 



Gradivo za razpravo o programskih nalogah 
samoupravnih interesnih skupnosti občine 

Logatec v letu 1976 

UVOD 

Dohodki v prvem polletju 1975 so bili: 

načrt dohodkov 
iz družb, in za dosežen dohod. v % dohod, iz 

sebnega sekt. iz družb, in za družb, in za
SIS 

sebnega sekt. 
sebnega sekt. sebnega sekt. 

izobra
ževanje 8,397.000 3,721.000 44,32 
otroško 

8,397.000 3,721.000 

varstvo 585.000 238.224 40,72 
kultura 810.000 371.452 45,85 
telesna 

45,85 

kultura 545.000 247.431 45,40 
socialno 

45,40 

skrbstvo 865.000 367.031 42,43 

SKUPAJ 11,202.000 4,945.914 44,15 

Pri načrtovanju družbenih 
dejavnosti za leto 1976 je raču
nati z deležem za skupno po
rabo, ki je sedaj zagotovljen v 
družbenem proizvodu. Tudi v 
letu 1976 naj bi bila rast sred
stev za skupno porabo nižja od 

rasti družbenega proizvoda. V 
letu 1976 naj bi imela prednost 
vzgoja in izobraževanje. Leto 
1976 bo značilno po intenziv
nejših naporih Za izvajanje re
form (vzgoje in izobraževanja, 
usmeritev k osnovni zdravstveni 

službi, pospešitev aplikativnega 
raziskovalnega dela, množič
nost v kulturi in telesni kulturi) 
in predvsem po prizadevanjih za 
boljšo organizacijo dela, iskanje 
notranjih rezerv, racionalizacijo 
stroškov, združevanje, boljšo 
delitev dela itd. Po opravljeni 
javni razpravi o programskih 
izhodiščih, ki mora biti zaklju
čena v organizacijah združene
ga dela in v krajevnih skupnostih 
do konca septembra, bodo izde
lani predlogi programov 
dejavnosti posameznih skup
nosti. Od udeležbe in priprav
ljenosti za sodelovanje v javni 
razpravi je odvisno, če bodo v 
programih zajeti dejanski inte
resi delovnih ljudi in občanov. 

KOORDINACIJSKI ODBOR 
PODPISNIKOV DRUŽBENEGA 
DOGOVORA O SKUPNI PORABI 

Osnutek delovnega programa 
samoupravne interesne 

skupnosti za zaposlovanja 
za leto 1976 

Z družbenim dogovorom o 
skupni porabi za leto 1975 so 
se udeleženci dogovarjanja med 
drugim dogovorili in obvezali, 
da bodo ob polletju izdelali 
oceno izvajanja družbenega 
dogovora in uresničevanja pro
gramov dejavnosti ter v 
septembru izdelali izhodišče za 
programe posameznih dejav
nosti kot osnovo za javno raz
pravo in samoupravno sporazu
mevanje o menjavi dela v na
slednjem letu. Razprava o oceni 
izvajanja programov je v posa
meznih samoupravnih interesnih 
skupnostih še v teku. O proble 
matiki izvajanja družbenega 
dogovora o skupni porabi je na 
zadnji seji razpravljala tudi 
občinska skupščina. V doseda
njih razpravah je bilo ugotov
ljeno, da na področju družbe
nih dejavnosti še nismo uspeli 
nadomestiti proračunski način 
delovanja' z novimi odnosi, 
katerih skupna značilnost bi 
morala biti menjava dela in 
sredstev med izvajalci in upo
rabniki znotraj samoupravnih 
interesnih skupnosti. V dose
danjem delovanju samouprav
nih interesnih skupnosti je bilo 
premalo razprav in odločanja o 
vsebinskih nalogah o problema
tiki delovanja posameznih 
dejavnosti o varčevalnih pro
gramih, planiranja in podobno. 

Nismo še uspeli zagotoviti kot 
stalno metodo dela redno po
ročanje izvajalcev programov 
posameznih dejavnostih in pri 
tem analiziranje vzrokov za 
premajhno učinkovitost pri 
izvajanju posameznih nalog. 

Deloma je vzrok za takšno sta
nje v tem, da so morale skup
nosti v prvem polletju precej 
svoje aktivnosti posvetiti nalo
gam v zvezi s konstituiranjem. 
Nekatere skupnosti imajo tudi 
kadrovske težave. 

V prvem polletju je bila 
realizacija prispevkov občinskih 
samoupravnih interesnih skup
nosti manjša od predvidevanj. 

Pričakujemo, da bodo planirani 
dohodki do konca leta doseže
n i 

Leto 1975 pomeni bistveno 
prelomnico na področju delova
nja skupnosti za zaposlovanje. 
Delegatski sistem sicer še ni za
živel v vsej popolnosti, vendar 
pa postajajo pogoji za njegovo 
delovanje vse ugodnejši. Prav 
zaradi tega menimo, da mo
ramo v letu 1976 celoten 
delovni program skupnosti vgra
diti v delegatski sistem, saj bo 
le—ta na ta način prodrl do 
neposrednih nosilcev kadrovske 
politike v TOZD, od katerih je 
brez dvoma odvisna njegova 
učinkovita izvedba. 

Temeljne naloge so zajete 
predvsem v: 

- mesečnem spremljanju 
zaposlenosti, zaposlovanja in 
brezposelnosti, 

- ugotavljanju skladnosti 
delovnega potenciala s potre
bami po kadrih na podlagi 

gibanj ponudbe in povpraševa
nja, 

- popis letnih potreb po 
kadrih in letnega priliva stro
kovnih kadrov in 

- proučevanje namer in 
vključitev srednješolcev. 

Naloge pri posredovanju 
zaposlitev ter strokovnem 
izobraževanju bodo vključevale 
pfedvsem naslednje faktorje: 

- dodatno solidarnostno 
združevanje sredstev za zaposlo
vanje, 

- zagotavljanje delavcev po 
prioritetnih kriterijih, 

- sistemizacija delovnih 
mest, 

- samoupravnim interesnim 
skupnostim socialnega varstva 
predočiti položaj tistih katego
rij iskalcev zaposlitve, ki jim 
dela ni možno posredovati, 
nimajo pravic zavarovanja in 
naslova brezposelnosti, a bi jim 

bilo potrebno zagotoviti sred
stva za življenje, 

- pri izobraževanju, prekva
lifikaciji in usposabljanju 
začasno nezaposlenih, kakor 
tudi zaposlenih izkoristiti vse 
nove oblike in programe usmer
jenega izobraževanja ter si 
prizadevati, da se naše izkušnje, 
programi in oblike tudi vklju
čijo v sistem usmerjenega 
izobraževanja. 

Tri skupine opravil, ki zaslu
žijo posebno pozornost in se 
jim bomo morali posebno 
posvetiti, so: 

- štipendiranje in 
- usmerjeno izobraževanje 

in 
- usklajevanje kadrovskih 

potreb 
Naloge socialne zaščite pa 

bodo obsegale: 
(Nadaljevanje na 5. strani) 
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- zavarovanje za primer 

brezposelnosti, 
— zavarovanje za primer 

brezposelnosti v tujini. 

Orientacijski finančni program 
skupnosti za leto 1976 

Za izvedbo sestavljenega 
Programa bomo potrebovali v 
letu 1976 naslednja finančna 
sredsta: 

- za skupne zadeve zaposlovanja 
- za solidarno prelivanje 
~ za socialno varnost 
za pripravo delavcev za zaposlitev 
~ neposredni izdatki skupnostim 
~ za delo strokovne službe 
Skupaj 

Za pokritje vseh izdatkov 

skupnosti in za solidarno preli
vanje sredstev so potrebna sred
stva iz prispevka za zaposlo
vanje po stopnji 0,23 %, če 
upoštevamo za osnovo maso 
osebnih dohodkov iz leta 1975. 

Pri naraščanju osebnih do
hodkov tudi v letu 1976 raču
namo s povečano osnovno 
maso tako, da bi zadoščala 
prispevna stopnja 0,20% in to 
za pokritje osnovnih nalog brez 
dodatno zastavljenega progra
ma. 

V letu 1975 smo znižali 
prispevno stopnjo od 0.20 % na 
0.16 %, ker smo upoštevali še 
ostanke sredstev iz preteklih 
let. V leto 1976 prehajamo brez 
sredstev, zato je potreba po 
povečani stopnji. 1.0 

Osnutek delovnega 
programa samoupravne 

interesne skupnosti 
otroškega varstva 

za leto 1976 

Osnutek delovnega 
programa samoupravne 

interesne skupnosti 
socialnega skrbstva 

za leto 1976 

Polletno poročilo o oprav
ljenem delu socialnega skrbstva 
kaže, med drugim, da so se 
letos otroci udeležili letovanja v 
obmorskih krajih. Na triteden
sko zdravstveno okrevanje je 
odšlo 41 zdravstveno ali 
socialno ogroženih otrok (8 na 
Rakitno, 26 na Debeli rtič in v 
Kraljevico). Za to obliko leto
vanja plača socialno zavarova
nje polovico stroškov, drugo 
Polovico pa plačajo starši glede 
na svoj dohodek. Pri tem delu 
je strokovna služba skupnosti 
sodelovala z otroškim dispan
zerjem in KZSS v Ljubljani. 

Poleg tega smo letos organi
zirali počitniško letovanje 
otrok v Karigadorju pri Umagu. 
Predvideli smo letovanje 35 
otrok, a zaradi nerazumevanja 
nekaterih staršev je odšlo na 
letovanje le 24 otrok. Strokov
na služba skupnosti je pri 
izvedbi letovanja sodelovala z 
DPM, taborniško organizacijo 
in otroškim dispanzerjem. 

Pri zdravstvenem zavaro
vanju občanov, ki prejemajo 
družbeno denarno pomoč in 
niso zavarovani, je strokovna 
služba sodelovala z KZSS v 
Ljubljani in z ekspozituro na 
Vrhniki. 

Nadalje, pri nekaterih 
primerih nezakonskih rojstev 
smo morali pomagati materam 
in zaslišati domnevne očete. 
Tudi pri urejanju družinskih 
razmer smo večkrat posredo
vali, zbirali potrebne podatke in 
sodiščem dajali svoja mnenja 
pri odločanju o dodelitvi otrok 

ob razvezah. Posebno vprašanje 
pa je bilo obravnavanje mladin
skega prestopništva,. pri čemer 
je morala naša strokovna služba 
sodelovati s svojimi ugotovitva
mi. 

Programska izhodišča za leto 
1976 bodo v precejšnji meri 
odvisna od ureditve nekaterih 
strokovnih problemov. Sem 
sodi ureditev strokovne službe; 
samo ena strokovna moč ne 
more zagotoviti izpolnjevanje 
določenih nalog. Cimprejebi se 
morali sporazumeti z občino 
Vrhnika o ustanovitvi skupnega 
centra za socialno delo. 

Prav zavoljo pomanjkanja 
strokovnih delavcev v skupnosti 
je bilo zanemarjeno obiskovanje 
otrok, ki jih je skrbstveni organ 
oddal v rejo. Skupnost si bo v 
prihodnje prizadevala najti rej
nike v naši občini. Še naprej bo 
strokovna služba sodelovala pri 
usmerjanju otrok na letovanja. 
Pravtako bo ta služba pazljivo 
spremljala mladinsko delikven-
co, ki je letos nekoliko večja 
kot je bila lani. 

V letu 1975 smo zagotovili 
načrtovano družbeno denarno 
pomoč, ki predstavlja eksi
stenčni minimum (70 %) 
varstvene pokojnine; v letu 
1976 bo skušala skupnost v 
okviru možnosti povečati to 
pomoč in jo uskladiti z narašča
njem življenjskih stroškov. Za 
obiske starejših občanov na 
domu in v domovih počitka bo 
skupnost določila poseben 
program. 

Delo SIS OV je usmerjeno k 
polno zaposleni družini, k var
stvu in vzgoji njenih predšolskih 
otrok. 

Ker gre za varstvo in vzgojo 
otrok, zdravje in izobrazbo, to 
je za osnovne pogoje za razvoj 
mlade generacije, moramo pri 
otroku uveljavljati načelo delit
ve po potrebah. Vse družine 
same ne morejo zagotoviti 
otroku enakih izhodišč za 
življenje, ker so v različnem 
socialnem in materialnem polo
žaju. Zato je SIS skupaj z W Z 
v prvem polletju ugotovila de
janske stroške, ki jih ima zavod 
na otroka. To so bili glavni, 
pokazatelji za določevanje 
oskrbnine, ki je diferencirana 
glede na dohodek na 
družinskega člana. S tem nači
nom plačevanja oskrbnine so 
W Z odprti kar največjemu 
številu predšolskih otrok, kate
rih starši so zaposleni in vsem 
otrokom, ki jim družine ne 
morejo zagotoviti zdravo okolje 
in primerno vzgojo. 

Vendar ima skupnost 
prostorske težave pri spreje
manju otrok v W Z . Zavod bo 
letos odprl nov oddelek za 
otroke stare 4 do 6 let, sprejel 
pa bo le 20 otrok. Skupnost bo 
za ta oddelek prispevala tudi 
finančna sredstva. Trenutno 
čaka na sprejem 42 otrok. 

Skupnost je sodelovala pri 
razpravah in programskih 
izhodiščih pri načrtovanju 
gradnje novega W Z , ki so bila 
poslana gradbenemu odboru za 
izgradnjo šol in zdravstvenih 
objektov. 

Izveden je bil program de
narne pomoči kmečkim 
otrokom To pomoč se izpla
čuje vsem družinam, ki so vlo
žile vse potrebne dokumente-v 
zvezi s katastrskim dohodkom 
in številom družinskih članov. 
Na ponovno obvestilo v Lo
gaških novicah se ni javila 
nobena družina. V sodelovanju 
z otroškim dispanzerjem in 
W Z so bili, kot je bilo v pro
gramu, pregledani 3-letni 
otroci (zaenkrat tisti, ki so 
vključeni v redno dnevno var
stvo). Rezultat teh pregledov, 
kot nam ga je posredovala 
zdravstvena služba, je v mejah 
normale, razen manjših orto
pedskih sprememb na stopalih 
otrok, nekaj slabe drže in nekaj 
primerov slabokrvnosti. 

V programu za tekoče leto 
je tudi dislocirana enota W Z v 
eni izmed KS, kjer bi se 
pokazala največja potreba in 
pripravljenost občanov za 
sodelovanje. V teku so priprave 
za otvoritev take enote v KS 
Rovte. Povezali smo se tudi z 
republiško skupnostjo OV, ki 
bo po vsej verjetnosti sodelo
vala pri tem oddelku kot 
poskusnem. 

Večino sredstev, ki jih delov
ni ljudje združujejo za ne
posredno otroško varstvo, skup
nost združuje v skladu za 
izgradnjo šol in otroško varstve
nih objektov. Kotlovnica in 
kuhinja v novi šoli v Dolenjem 
Logatcu je zgrajena tudi za 
potrebe novega vrtca. 

Delovni program za nasled
nje obdobje je delno nakazan že 
v poročilu, ker so določene 
naloge že v teku. Najpo
membnejša naloga vnaprej je 
skrb za izgradnjo novega vzgoj-
novarstvenega objekta, ker bo 
nov V V Z močno vplival na 
nadajjni razvoj mreže dnevnega 
varstva, pa tudi na kakovost 
vzgojnovarstvene dejavnosti v 
naši občini. 

Kljub napredku - V V Z je v 
šolskem letu 1974/1975 odprl 
nov oddelek, v letu 1975/76 pa 
odpira še enega - lahko ugoto
vimo, da je prostih mest še 
vedno premalo. Prostori, v 
katerih otroci preživijo tudi po 
9 ur in še več, so z večanjem 
kapacitete in z raznolikostjo 
starostne sestave otrok vedno 
manj primerni. Zlasti delovni 
pogoji v takih prostorih zavirajo 
razvoj dejavnosti, kakršno nare
kujeta sodobna predšolska 
pedagogika in psihologija. 

Ker je zaenkrat V V Z eden 
največjih izvajalcev družbenega 
varstva predšolskih otrok v 
občini, se zato moramo z njim 
tesneje povezati in spoznati 
njegove dejavnosti. Zavod ima v 
svojem programu za šolsko leto 
75/76 poleg rednega vzgojnega 
dela v 5 skupinah dodatno 
dejavnost za otroke, ki niso v 
rednem varstvu. V povezavi s 
KS bo za te otroke omogočil 
občasne dejavnosti vzgojnih 
področij (telesne, jezikovne, 
estetske, glasovne . . . ) . Te 
dejavnosti bomo tudi finančno 
podprli. 

(Nadalj" 
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Kot stalna naloga nam mo
rajo postati sistematični zdrav
stveni pregledi triletnih otrok. 
Njihov namen je ugotoviti 
zdravstveno stanje triletnih 
otrok, odkriti čimprej razvojne 
motnje in ukreniti vse potrebno 
za njihovo odpravo ter za 

Skupnost za osnovno 
izobraževanje bo podpirala vsa 
prizadevanja za dvig osnovnega 
šolstva in varstva ter za realiza
cijo skupščinskih in kongresnih 
resolucij, stališč in sklepov, ki 
precizirajo naloge s tega pod
ročja. 

Prvenstvene naloge skup
nosti za osnovno izobraževanje 
bodo v letu 1976: 

1. razvoj samoupravnih 
družbenoekonomskih odnosov 
na področju vzgoje in izobra
ževanja, 

2. izenačevanje družbeno
ekonomskega položaja 
vzgojiteljev in pedagoških de
lavcev z ostalimi delavci v 
združenem delu; 

3. zagotavljanje solidarnosti 
ostalim skupnostim za osnovno 
izobraževanje; 

4. zagotavljanje sredstev za 
postopen prehod na celodnevno 
šolanje na centralnih in podruž
ničnih šolah, 

5. vključevanje čimvečjega 
števila otrok v predšolsko 
vzgojo; 

6. investiranje v šolske 
zgradbe; 

7. posodabljanje pouka s 
sodobnimi tehničnimi in 
učnimi pripomočki, 

8. reševanje kadrovskega 
primanjkljaja v povezavi z 
družbenopolitičnimi organiza
cijami in samoupravno stano
vanjsko skupnostjo; 

9 . p r o g r a m i r a n o 
uveljavljanje kadrovske štipen
dijske politike; 

Izračun sredstev za realiza
cijo sprejetih nalog na področju 
vzgoje in izobraževanja se bo 
tudi v letu 1976 naslanjal na 
dogovorjene normative in 
enotne osnove meril za financi
ranje vzgojnoizobraževalnih 
organizacij, sprejetih na re
publiški ravni (na zvezi skup
nosti za osnovno izobraže
vanje). 

preprečevanje vzrokov za 
njihov nastanek. 

Skupnost otroškega varstva 
predvideva za leto 1976 stopnjo 
prispevka iz osebnega dohodka 
v višini 0,4 %. Tako bi se zbralo 
skupaj s prispevkom upoko
jencev 671.000 din. Večino teh 
sredstev bi porabili za pripravo 
in pričet ek gradnje novega 
vrtca. 

Financiranje skupnosti za 
osnovno izobraževanje na 
področju vzgojnoizobraževal-
nega dela: 1. redni pouk po 
predmetniku, 2. dopolnilni 
pouk, 3. dodatni pouk, 4. 
predšolsko vzgojnoizobraževal-
no delo, 5. nižja glasbena šola, 
6. šolska svetovalna služba, 7. 
vzgojno svetovanje učencem in 
staršem, 8. dokvalifikacija 
pedagoških delavcev, 9. sofinan-
cii arije družbenega izobraže
vanja in 10. mala šola. 

V letu 1976 se mora na 
osnovi svobodne menjave dela 
in samoupravnega sporazume
vanja med koristniki in1 izvajalci 
tega programa upoštevati tudi 
načrtovanje in prehajanje na 
celodnevno šolanje. Da bi se v 
začetku delno in šele nato 
prešlo celotno na to obliko 
šolanja, morajo biti zagotovlje
na sredstva za naslednje čini
telje, brez katerih ne more 
f unkcionirati socialistična 
samoupravno organizirana 
celodnevna šola: kadri, 
stanovanja, prostor in finančno 
— materialna sredstva. To 
problematiko pa bo morala 
skupnost za osnovno izobraže
vanje reševati v povezavi s 
koordinacijskimi odbori za 
prehod na celodnevno šolanje 
ter upoštevati akcijske pro
grame teh odborov. 

Skupnost za osnovno izobra
ževanje zagotavlja tudi dolo
čena sredstva za: amortizacijo 
nepremičnin, amortizacijo 
opreme in učil, anuitete, prevoz 
učencev, prehrano učencev, 
varstvo učencev, podaljšano 
bivanje, brezplačne učbenike in 
šolske potrebščine, izpolnje
vanje obveznosti do drugih 
izobraževalnih dejavnosti, 
financiranje skupnih služb, sofi
nanciranje v sklad za izgradnjo 
šole v Žireh, sofinanciranje 
Logaških novic, štipendije, 
provizija SDK, vračila posojila 

za obvezne rezerve in 1 % 
obvezna rezerva in solidar
nostna sredstva drugim skup
nostim za osnovno izobraže
vanje. 

Skupnost za osnovno 
izobraževanje pa ni samo 
posrednik svobodne menjave 
dela in kraj za samoupravno 
sporazumevanje; vloga skup
nosti je tudi usmerjanje vzgojno 
izobraževalne politike, dajanje 
pobud za uvajanje nove 
tehnologije izobraževanja, bo 
gatenje in posodabljanje oblik 
in vsebin dela in življenja na 
šolah. S takšno razširjeno 
dejavnostjo bo skupnost pre
segla zgolj proračunsko 
funkcijo razdeljevalca sredstev 
šolam. Del programske dejav
nosti skupnosti bo tudi 
zavzemanje, da se bodo peda
goški delavci družbenoekonom
sko izenačevali z ostalimi 
delavci v združenem delu. Zato 
se bo potrebno zavzemati za 
nadaljni razvoj samoupravnih 
odnosov, za uresničevanje 

Neposredno se bavi s kultur
no dejavnostjo 500 občanov ali 
20 % zaposlenih. V prvi polo
vici leta so imeli preko 800 ur 
vaj. In če je vaja trajala samo 
eno uro znaša to obisk na vajo 
po 20 ljudi to je 16000 ur. Tu 
je že preko sto nastopov in 
gostovanj s približno 25000 
obiskovalcev, kar pomeni, daje 
poprečno vsak občan obiskal 
več kot 3 prireditve. Za to delo
vanje je TKS porabila v prvem 
polletju 1975 vsega 10.000,-
dinarjev. Teh nekaj skopih 
podatkov nam kaže, da je denar 
res racionalno trošen v pro
gram, ki je bil sprejet za 
letošnje leto. Pravi obračun pa 
bo možen šele koncem leta. 

Program TKS za leto 1976: 
V vse dejavnosti, ki jih imajo 

naše organizacije, je treba 
pritegniti čim več ljudi, pred
vsem mladine. Tu mislimo na 
aktivne kulturne delavce in na 
gledalce oziroma poslušalce in 
obiskovalce naših knjižnic. Na 
ta način bomo uresničili naše 
poslanstvo kulturo ljudstvu. 
Važen element pa bo 
predstavljal kvaliteten dvig 
naših predstav in gostovanj. 

Zveza kulturno prosvetnih 
organizacij v občini združuje 20 
raznih društev in oddelkov, 
skupin itd. Do sedaj je bila 

samoupravnih sporazumov s 
področja dohodkov in osebnih 
dohodkov, za izenačevanje 
pogojev dela in življenja 
prosvetnih delavcev. 

Skupnost smatra, da se 
program za leto 1976 lahko 
realizira, če bo zadostno in kva
litetno število izvajalcev. Celo
dnevno šolanje kot nova vse
binska opredelitev in kvaliteta 
pa bo zahtevala še več kadrov 
in tako tudi novih potreb po 
primernih stanovanjih. Ravno 
pomanjkanje stanovanj je tisti 
činitelj, ki tako usodno zavira 
realizacijo letnih delovnih 
programov na šolah. Rešitev za 
to je v pospešeni gradnji 
stanovanj za pedagoške delavce. 

Pri realizaciji programa 
skupnosti bo treba posebej 
obravnavati vprašanje sredstev 
za investicije, v programu ta 
sredstva niso upoštevana. V 
nasprotnem primeru bo zopet 
ogrožena redna dejavnost kot v 
letu 1975. 

organiziranost teh društev po 
dokaj neracionalnem sistemu. 
Nastopale so zato kadrovske in 
programske težave. V 
naslednjem letu bo glavno delo 
TKS, da poišče modernejšo in 
mobilnejšo obliko dela in 
organizacije. Le na ta način 
bomo bolj racionalno izkori
ščali naš kadrovski potencial in 
finančna sredstva. Poiskati 
bomo morali način združevanja 
posameznih sorodnih skupin, a 
to tako da ne bodo kratene 
osnovne samoupravne pravice 
le-teh. 

Knjižničarska dejavnost je 
važen činitelj v kulturni rasti in 
splošni razgledanosti našega 
občana. Organizirana je na 
dostojni višini in vzorno poslu
je. Obisk v matični knjižnici in 
v podružnicah raste. Skrbeti 
bomo morah še nadalje, da 
bomo večali število novih knjig 
in število novih bralcev. Knjiž
ničarstvo je organizirano v vseh 
večjih krajevnih skupnostih v 
občini. 

Arhivska in muzejska dejavnost, 
spomeniško varstvo 

Vse te dejavnosti so 
organizirane na medobčinski 
ravni. Sodelovanje s temi orga
nizacijami moramo poživiti in v 

(Nadaljevaje na 7. strani) 

Osnutek delovnega 
programa interesne 

skupnosti za osnovno 
šolsko izobraževanje 

za leto 1976 

Osnutek delovnega 
programa temeljne 
kulturne skupnosti 

za leto 1976 



njihove širše programe vnesti 
naše potrebe. Največji problem 
{! prostor za arhivsko skladišče, 
skati bo treba prostor za to 

važno dejavnost, brez tega j e 
njihovo delo nemogoče. To 
službo financiramo skupno z 
občinskimi TKS Vrhnika, 
Cerknica in Logatec. 

Muzejske dejavnosti v sami 
občini nimamo, sofinanciramo 
Pa muzej NOB Lož. Tu je 
shranjenih precej zgodovinskih 
dokumentov NOB iz našega 
področja. 

Zavod za spomeniško 
varstvo Ljubljana skrbi za popis 
in restavraterstvo zgodovinskih 
spomenikov na našem področ
ju. V delu je karta spomenikov 
na našem področju. 

Osnova za sofinanciranje 
v s eh teh institucij so njihovi 
Programi. 

Gostovanj tujih ansamblov v 
letošnjem letu ni bilo ne samo 
zaradi finančnih težav, temveč 
le-teh v naši dvorani ni bilo 
niogoče organizirati. S popra
vilom dvorane in doma pa bo to 
omogočeno in bomo to obliko 
dejavnosti ponovno organizirali. 

Zelo pomembno delo, ka
tero čaka TKS v naslednjih 
letih, je sodelovanje s šolami in 
nj ihovimi izvenšolskimi 
dejavnostmi. Pristopiti bomo 

morah pri pripravi programov 
za celodnevno šolo. Čaka nas 
oranje ledine. Dosedanje sode
lovanje bo treba postaviti na 
trdne temelje. 

Investicijsko vzdrževanje 
kulturnih domov v tem obdob
ju smo začeli z uresničitvijo 
programa popravil kulturnih 
domov. Vršijo se zaključna dela 
I. faze popravil Narodnega 
doma v Dol. Logatcu in 
Hotedršici V naslednjem ob
dobju pride na vrsto dom v 
Gor. Logatcu. V letu 1976 
bomo začeh zbirati sredstva, da 
bi v letu 1977 začeli s 
popravilom To akcijo bo treba 
nadaljevati tudi v naslednjih 
letih. 

Eno od najvažnejših akcij v 
naslednjem obdobju, v katero 
se vključuje tudi TKS Logatec, 
je boj za stabilizacijo. Naša 
naloga je, da iz dinarja, katerega 
dobimo od našega delavca, 
naredimo čim več, da nudimo 
čimveč kulturnih prireditev, 
skratka, da naredimo iz dinarja 
dva. 

Želja nas je, da tudi vi, ki 
dajete sredstva za kulturno rast 
naše občine ustvarjalno sode
lujete v tej akciji. Samo dinar še 
ni porok za razvoj kulture, vaše 
sodelovanje je porok za to! 

FINANČNI PLAN KULTURNE SKUPNOSTI OBČINE LOGA
TEC ZA LETO 1976 

ZKPO 
ZSP 
ARHIV 
MUZEJ LOŽ 
PROSLAVE 
FUNKCIONALNI IZDATKI 
SKUPNE SLUŽBE 
GOSTOVANJA 
VZDRŽEVANJA + ANUITETE 
NERAZPOREJENA SREDSTVA 
GLASBENA ŠOLA 
SKUPAJ: 

300.000 din 
21.000 din 
30.000 din 

5.000 din 
15.000 din 
10.000 din 
35.000 din 
30.000 din 

260.000 din 
50.000 din 
10.000 din 

766.000 din 

TEMELJNA K U L T U R N A SKUPNOST 
L O G A T E C 

Osnutek delovnega 
programa 

telesnokulturnih 
skupnosti za leto 1976 

Telesnokulturna dejavnost je 
zaradi svojega družbenega 
Pomena in vloge enakovredno 
vključena med ostale interesne 
dejavnosti Proces družbenega 
dogovarjanja in samoupravnega 
sporazumevanja je omogočil 
zadovoljevati družbene interese 
tudi na področiu telesne kultu

re. Njenega pomena ne moremo 
zanikati.saj postaja prav 
telesnokulturna dejavnost iz 
dneva v dan večja želja, še bolj 
pa potreba sodobnega človeka, 
poleg tega je telesna kultura 
pomemben dejavnik krepitve 
obrambne sposobnosti pre
bivalstva. 

Zaradi lažjega dogovarjanja, 
smotrnejše uporabe sredstev se 
telesnokultume organizacije 
delijo v štiri skupine, k i se zdru
žujejo na osnovi konference. Te 
skupine i so: vrhunski šport, 
tekmovalni šport, telesno-
vzgojna dejavnost in rekreativni 
šport. Ta delitev bo določala 
tudi delež denarja. Finančna 
sredstva se bodo združevala od 
bruto OD občanov po prispevni 
stopnji, ki bo določena s samo
upravnim sporazumom med SIS 
v občini Logatec. Iz zbranih 
sredstev bo potrebno izdvojiti 
prispevek RTKS, za delovanje 
strokovnih služb SIS, za ho
norar strokovnega tajnika ter za 
funkcionalno poslovanje. Pri
bližno dve tretjini združenih 
sredstev po družbenem dogo
voru bo uporabljeno za redno 
delo TK organizacij. Ta sredstva 
se bodo nadalje delila v tri 
skupine: največji del bo 
namenjen osnovni dejavnosti 
TK organizacij (treningi in 
tekmovanja), drugi del bo pred
stavljal sklad za financiranje 
skupnih nalog (TRIM akcije, 
delavske športne igre, večje in 
enkratne športne prireditve, 
skupna nabava športnih rekvi
zitov, sofinanciranje pri vzgoji 
kadrov), tretji del sredstev bo 
predstavljal sklad za pospeševa
nje izgradnje športnih objektov 
(dograditev in dopolnitev 
smučarskih skakalnih objektov", 
priprave na začetek gradnje 
športnega centra). 

Eden osnovnih ciljev TKS v 
prihodnjem letu bo razvijanje 
možnosti, k i se bo uresničevala 
preko telesnovzgojnih in rekrea
tivnih društev. TK organizacije 
se bodo morale povezati s 
športnimi aktivi v OZD in KS, 
za razvijanje množičnosti pa 
bodo nagrajene iz že navede
nega sklada pri TKS. Skrbeti bo 
treba, da se bo rekreativno 
udejstvovalo kar največ obča
nov, vendar z mmimalnimi 
sredstvi Poseben pomen imajo 
na tem področju SŠD, ki razvi
jajo izvenšolsko dejavnost šolo
obvezne mladine, dočim je 
naloga ostalih skrbeti za te-
lesnovzgojno in rekreativno 
dejavnost mladine in ostalih 
občanov. Potrebe so narekovale 
ustanovitev društva TVD 
Partizan „Tabor", ki je osnovni 
nosilec te vrste dejavnosti v KS 
Gor. Logatec, po zgraditvi nove 
telovadnice v DoLLogatcu pa 
nameravamo ustanoviti TVD 
Partizan tudi v tej KS. 

Jedro TK dejavnosti pred
stavljajo vrhunski in tekmovalni 
športi Za njihovo redno dejav
nost bo namenjenih največ 
sredstev. 

Eden najbolj perečih proble
mov je pomanjkanje organiza
torjev in strokovnih kadrov. 
Problem kadrovanja bomo rese-

posebnega sklada v smislu 
šolanja kadrov (redno šolanje, 
seminarji, tečaji, predavanja, 
posvetovanja) ter z enotno in 
sistematično politiko nagraje
vanja. 

V * bodoče bomo morah 
enotno ravnati pri nabavi 
rekvizitov in izgradnji športnih 
objektov. Za dograditev in 
dopolnitev že obstoječih 
objektov in izgradnjo športnega 
centra bomo ustanovni poseben 
sklad. Sredstva sklada se bodo 
predvsem uporabila za 
najemanje kreditov s katerimi 
bomo sofinancirali dograditev 
notranjskega smučarskega ska
kalnega centra in pristopih k 
izgradnji športnega centra. 

Ocena dela TKS za I. polletje 
1975 

Skupščina TKS, kot njen 
najvišji organ, se je v prvem 
polletju 1975, sestala trikrat. 
Obravnavala je najpomembnejša 
finančna in programska izho
dišča TKS Logatec. 

V razvoju TKS Logatec, v 
njeni organizacijski in akcijski 
sposobnosti, so se v letu 
1974-75 pokazali določeni 
premiki Zaradi specifičnosti in 
obsežnosti zadanih nalog se je 
obstoječi TKS pridružila na 
novo ustanovljena OZOTKO. 
Ustanovna skupščina OZOTKO 
je bila decembra 1974, v prvem 
polletju letošnjega leta pa se je 
sestala še dvakrat. Njena glavna 
naloga je reševanje specifičnih 
vprašanj, ki se pojavljajo pri 
delovanju TK organizacij. To 
zvezo sestavljajo predstavniki 
vseh klubov in društev, ki so 
financirani iz virov TKS. V tem 
se kaže nova samoupravna 
reorganizacija skupnosti, saj 
lahko v tej obliki vsi zainteresi
rani dejavniki enakopravno 
odločajo o finančnih in drugih 
problemih skupnosti. 

V letošnjem letu so stekle 
tudi priprave za ustanovitev 
notranjskega smučarskega 
skakalnega centra v sodelovanju 
6 notranjskih občin (Idrija, 
Postojna, Ajdovščina, Cerknica, 
Vrhnika in Logatec). Intenziv
no tudi pripravljamo dve 
plastični prevleki na 10 in 30 m 
skakalnici Otvoritev novih 
objektov bo predvidoma v za
četku meseca septembra. 

Zaradi finančnih težav pri 
formiranju skakalnega centra je 
skupščina OZOTKO sprejela 
sklep o 10% solidarnostnem 
prelivanju sredstev vseh ŠK 
dejavnikov v korist SSK. Vse 
telesnokultume organizacije so 
solidarnostno akcijo soglasno 
podprle. V tem primeru se je 
pokazala izredna enotnost in 
pripravljenost pomagati pri 
premagovanju težav. Poudariti 

(Nadalievanie na 8. strarui 



Dotacije skupnim službam 
SIS, dotacije upravi, Logaškim 
novicam ter drugi izdatki z 1 % 
obvezno rezervo so znašali 
58.244,30 din. Posebno je 
potrebno poudariti, da je TKS 
prispevala v sklad za izgradnjo 
šole 25.000,00 din. Izdatki v 
prvem polletju 1975 so torej 
skupaj znašali 209.292,70 din. 
Saldo na žiro računu skupnosti 
je 30. 6. 1975 znašal 63.421.84 
din. 

V NEDELJO 

VSI V L O G A T E C ! Na lovski razstavi v Hotedršici je razstavljeni beli srnjak vzbujal 
veliko čudenje obiskovalcev 

Hotedršica je praznovala 

(Nadaljevanje s 7. strani) 

je potrebno nadalje uspehe 
NTK, zlasti uspešno nastopanje 
članske vrste v ljubljanski ligi in 
uspehe na republiških turnirjih. 

Omeniti je potrebno uspehe 
ŠŠD, zlasti v košarki, gimnastiki 
in atletiki Nekatere TK organi
zacije zaslužijo posebno 
polivalo pri organiziranju T RIM 
akcij, saj se preko njih vključuje 
v telesnokulturno aktivnost 
največ občanov. 

Sredstva za TKS se zbirajo 
po prispevni stopnji 0,36 % od 
bruto OD iz gospodarstva, 
negospodarstva in od zasebnih 
delodajalcev. Dohodek TKS 
Logatec sestavlja prenos 
sredstev iz leta 1974, ki znaša 
72.960,79 din, drugi vir do
hodka pa so prispevki iz 
osebnih dohodkov in drugi 
dohodki, ki znesejo skupaj 
199.753,75 din. Celoten doho
dek TKS Logatec za I. polletje 
1975 je znašal 272.714.54 din. 
Med TK organizacije je bilo v 
navedenem razdobju razdelje
nih 146.048,50 din. 

V nedeljo, 20. julija, je posijalo 
toplo sonce in naredilo Hotedršico 
še lepšo in bolj slovesno. Vas je bila 
po dolgotrajnem deževju ta dan kot 
umita. Hribi so se ji z mogočnim 
Javornikom čisto približali in rado
vedno opazovali, kaj se ta dan do
gaja. 

Visoki mlaji, zastave in napisi 
.in let svobode, 30 let lovske dru
žine, 70 let gasilstva so opozarjali na 
svečanost. In res! 2e ob 13. uri seje 
pred gasilskim domom oglasila lo
gaška godba. Pred domom se je ogla
sila zato, da bi na ta način še bolj 
opozorili na uspeh gasilcev in vašča-
nov nasploh. Gasilski dom je nam
reč še pred enim dnevom kazal 
rebra, toda s požrtvovalnostjo je bil 
s samim prostovoljnim delom do 
časa pod streho. 

Na pobudo krajevne konference 
SZDL, so vaščani za ta dan organizi
rali lepo parado. Na začetku parade 
so bili trije konjeniki zastavonoši, za 
njimi je bil sprevod narodnih noš, 
nato so bili kosci in grabljice, pio
nirji in pionirke itd. Strojna skup
nost je sestavljala sodobni del po
vorke: traktorji, obračalniki, nakla-
dalke, plugi, so ta dan brneli po lepi 
asfaltirani cesti skozi vas do tribune. 
V povorki so sodelovali tudi člani 
vseh organizacij, ki delujejo v vasi. 

Tako so bili na primer poleg 
domačih gasilcev še gasilci vseh 
društev iz logaške občine s prapori. 
Prav tako so s prapori na čelu ko
rakali člani ZB NOV, domači in 
povabljeni lovci. Glavna svečanost je 
bila v vasi, kjer je bilo na slavnost
nem odru vse družbenopolit ično 
vodstvo občine in družbenopo
litičnih organizacij v vasi. 

V pozdravnem govoru pred
sednika KK SZDL Hotedršica je bilo 
poudarjeno, da teh 30 let svobode 
proslavljamo s številnimi zmagami in 
vsesplošnim napredkom Predsednik 
ZB NOV je predlagal cnominutni 
molk v spomin padlim, pred 
spomenikom pa so člani posamez
nih delegacij odnesli vence. 

Govorniki so govorili tudi o neka
terih perečih nalogah kraja kot de
nimo o šoli, vodovodu, vaških poteh 
in podobno. Predsednik kulturnega 
društva pa je opozoril na potrebno 
obnovo kulturnega doma. 

Predstavnik gasilstva je na kratko 
opisal zgodovino le-tega in prosil 
člane, naj še v naprej priskočijo na 
pomoč, da bo lahko stavba čimprej 
služila svojemu namenu. 

Vrstile so se recitacije, moški 
pevski zbor pa je zapel štiri pesmi. 
Poslušali smo tudi najstarejše glasbi
lo ,,oprekel". Lastnik tega glasbila je 
z njim nastopil na balkanskih igrah v 
Ohridu. To je baje edini instrument 
v Evropi. 

Po končanem slavnostnem delu 
so bili vsi udeleženci proslave povab

ljeni na ogled lovske razstave. 
Razstava je bila res enkraten dogo
dek v naši občini , kar potrjujejo 
pohvale v spominski knjigi. Člani 
lovske družine so se res potrudili. 
Uprizorili so pravi gozd in v njem 
razstavili živali in ptice, ki žive v 
okolici našega kraja. Posebno pozor
nost sta vsekakor vzbujala medveda, 
za katera so v Torinu dobili zlato 
odličje; razstavljen je bil tudi beli 
srnjak. 

Glavni pokrovitelj proslave je bil 
K i l Logatec, kateremu se s tega 
mesta vsi vaščani lepo zahvaljujemo. 

Proslava je bila dobro organizi
rana in vsem, ki so na kakršenkoli 
način pomagali k praznovanju, hvala 
lepa. 

KK SZDL Hotedršica 

Filmski 
program 
10. 9. ameriška barvna 
drama SAUNDLR ALI 
PASJE ŽIVLJENJE 
12. -14.9. ang. barvna krimi
nalka s \ K A i (višje cene) 
13. -14.9. fran. barvna dra
ma NASLEDNIK (višje cene) 
17. 9. jugoslovanski barvni 
voj. film ODPISANI 
19. -21.9. zah. nemški za. 
bavno glasbeni film 
HEINTJE - SONCE BO 
SPET SIJALO (višje cene) 
20. -21.9. jug. barvni voj. 
film PARTIZANI (višje 
cene) 
24.9. ital. barvna kriminalka 
RIMSKI MONSTRUM 
26. -28.9. nemška barvna 
kriminalka KOMISAR X 
27. - 28. 9. franc. barvna 
drama POSLEDNJI TANGO 
V PARIZU (višje cene) 
29. 9. jug. mladinski film V 
GRMU JE ZAJEC (popol
danska predstava) 

Logaike novice • glasilo 
SZDL občine Logatec, Ureja 
uredniški odbor: Albin č u k , de
legat K i l . Franc Jerina, delegat 
OK ZKS. Marcel Štctančic, dele
gat k SI'. Tatjana Sum. delegat 
KI i. in Rudi Voarič, odgovorni 
urednik. Družbeni organ je izda
jateljski svet. ki ga tvorita 
20-čtanska delegacija družbenih 
organizacij in organizacij zdru
ženega dela ter delegacija ured
niškega odbora. Tiik tiskarne 
Ljudska pravica v Ljubljani. Po 
mnenju sekretariata za informa
cije SR Slovenije It. 421 - 1/72 
je glasilo oproščeno plačila te
meljnega davka od prometa pro
izvodov. 

Razpis štipendij 
Skupna komisija podpisnic samoupravnega sporazuma o 

štipendiranju učencev in študentov v občini Logatec razpi
suje osnovne štipendije v šolskem letu 1975/76. 

Pogoji za štipendijo: 
— da je učenec srednje oziroma študent višje ali visoke šole 
- uspešnost pri učnem uspehu v tekočem šolskem letu 

(dokaz spričevalo) 
— dokazila o materialnem položaju v družini 
- prijava na razpis obrazec DZS - 1,65 (prošnja za štipen

dijo) 
Štipendijsko razmerje se ureja vsako šolsko leto s skle

nitvijo pogodbe. Prošnjo za štipendijo oddajte na občini v 
vložišču, podrobnejše informacije dobijo prosilci v sobi it. 8 
med uradnimi urami. 

Kdor ima možnost dobiti kadrovsko štipendijo v organi
zaciji združenega dela v občini ali izven nje, pa je ne sprejme, 
nima pravice prositi za razliko pri združenih sredstvih. Kan
didat, ki odkloni kadrovsko štipendijo, zgubi tudi pravico do 
štipendiranja iz združenih sredstev. 

Stari štipendisti morajo obvezno predložiti potrdilo o 
vpisu v šolo oziroma fakulteto v šolskem letu 1975/76. 

Skupna komisija za štipendiranje 
učencev in študentov v občini 

Logatec 


